

Klubbträff i Falköping 2015-05-09

Sedan några år tillbaka har Västergötlands Bridgeförbund traditionen att bjuda in alla distriktets klubbar till en träff under sensvåren. Mötet inleds med gemensam lunch, vilken distriktet bekostar. I år blev vi 20 deltagare från klubbarna Borås, Karlsborg, Mariestad, Vårgårda, Ulricehamn, Skövde, Skara, Falköping, Herrljunga och Stenstorp

Minnesanteckningar

1. *Spelprogrammet 2015/2016*

Spelprogrammet påverkas av övriga punkter i programmet, så kom upp flera gånger. Som ett exempel så kommer en medelgod veteran att spela c:a 2 helger per månad.

2. *DM Lag, genomgång av nya formatet och hur det fungerade 2015*

Thomas Johansson går igenom 2015 års DM-lag, även om vi hade vissa problem i en del grupper så måste 40 startande lag betraktas som klart godkänt. Nästa år ändrar vi lite i några grupper och tydliggör sista anmälningdatum och spelhelger i kvalet.

3. *Förslag om motion till riksstämman*

Thomas Johansson beskriver ett förslag till riksstämman att förändra fördelningen av platser till SM semifinal Par. Klubbträffen håller med om att en motion skall skickas in.

4. *Startavgifter i Simultankval och DM-finaler*

Idag är kostnaden 200 kr spelare/final, vi diskuterar olika sätt att sänka den, t.ex. att låta bordsavgiften täcka mer saker än lokalhyran som den gör idag. Vi är överens om att sänka startavgiften och att använda rallysponsringen, exakta belopp beslutas om på årsmötet

5. *Parantal i DM-finaler med simultankval*

Idag har vi 28 startande i par, 26 i mixed och 24 i veteraner, vi sänker till 26/24/24 nästa säsong. Här diskuterades också möjligheten att skapa semifinal par och ersätta simultanen med annan spelform.

6. *Rally/distriktsrally*

Vi är överens om att inte genomföra ett distriktsrally nästa år, flera klubbar upplever att en lokal tävling skulle locka fler spelare. Klubbarna får ju gärna skapa ett lokalt rally istället, t.ex. en klubbmatch.

Bo Roos beskriver också en idé till Västsvenskt rally som kommit från Göteborg, Halland och Bohuslän. Styrelsen och Borås undersöker den vidare.

7. *Frågestund om Ruter och Spader*

Vi avslutar klubbträffen med att Bengt Larsson och Leif Axelsson startar upp varsin dator med Ruter och Spader, sedan svarar de på frågor om dessa program.

8. *Övriga frågor*

- Uppdatering av hemsidan, gammal information ligger ute väldigt länge. Vi skall försöka ha bilder från senaste tävling och gammal information tas bort efter en månad
- Månadsbrev till alla medlemmar. Flera klubbar upplever att informationen inte kommer fram eller kommer sent. Ett förslag är ett månadsbrev via mail till alla medlemmar.
- Undvika kontanter på spelkvällar. Bankerna undviker kontanter mer och mer, alternativ för att minska kontanthanteringens behovs. T.ex. kuponger, klubbkonto kopplat till ruter, osv

Styrelsen tackar för visat intresse och god uppslutning

Thomas Johansson

Ordförande Västergötlands Bridgeförbund